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Datum  27 maart 2024 

 

Betreft  Verslag algemene ledenvergadering IVN Leeuwarden e.o. 

 

Aanwezig 30 personen 

 

Opening en welkom. Voorzitter Sita Bakker heet alle aanwezigen hartelijk welkom.  

 

1. Mededelingen Anne Bosma is 25 jaar lid van het IVN, omdat hij aanwezig is wordt hij hiermee 

gefeliciteerd. Sita meldt dat de afdeling de ANBI status heeft wat o.a. inhoudt dat het 

lidmaatschapsgeld aftrekbaar is van de belasting. Informatie hierover staat op de IVN website. 

2. Bespreken en vaststellen van het algemeen verenigingsjaarverslag 2023. Er komt een 

opmerking dat de lay-out van het Excel activiteitenoverzicht van de werkgroep jeugd niet mooi 

oogt. Verder komen er geen opmerkingen en is hiermee het jaarverslag goedgekeurd. 

3. Verslag kascommissie: Louise van Zeijl zegt dat ze samen met Teartse van der Zee de 

financiële administratie heeft beoordeeld en ze kwamen tot de conclusie dat alles in orde is. 

Penningmeester Albert Jongbloed vult nog aan dat onze afdeling er financieel goed voor staat. 

Over 2023 is er een klein positief resultaat, dat is toegevoegd aan de Algemene reserve. In de 

begroting 2024 wordt een klein tekort geraamd. Op de ALV van november 2022 is toestemming 

gegeven om de Algemene reserve voor een deel in te zetten voor activiteiten die ten gunste 

komen aan de leden. 

4. Bestuur: Rose IJsbrandy en Renske Bakker hebben beiden aangegeven toe te willen treden als 

algemeen bestuurslid. Rose IJsbrandy is helaas afwezig wegens ziekte. Renske Bakker heeft het 

nu nog te druk, maar hoopt in juni aan te sluiten. Esther Dijkstra is vorig jaar eind oktober 

begonnen met de taken als secretaris. Hierbij is ze door de ALV goedgekeurd als secretaris 

waarmee ze nu officieel benoemd is voor deze bestuursfunctie. 

5. Reilen en zeilen van de afdeling. Het bestuur hoopt dit jaar het preventiebeleid af te kunnen 

ronden en de informatie erover online te zetten. Marianne de Jongh is 

vertrouwenscontactpersoon, ook informatie hierover komt later dit jaar op de site. Voormalig 

bestuurslid Louise van Zeijl die eerder een plan had gemaakt voor het preventiebeleid vraagt of 

haar hulp hierin nog nodig is. Omdat zij een pasklaar plan had is dit volgens Sita niet nodig. Sita 

vertelt dat het goed is bevallen om met de werkgroepen om tafel te gaan om te horen wat daar 

speelt en hoe het gaat.  

Sita kaart aan dat er een vrijwilliger wordt gezocht bij de werkgroep activiteiten wegens vertrek 

van Kirsten v.d. Vegt. Deze werkgroep gaat na de zomer weer om de tafel voor plannen 

activiteiten 2025.  

Sita gaat in gesprek met de dBieb voor mogelijke samenwerking betreffende het houden van 

lezingen. Andere IVN afdelingen doen dit al. Samenwerking met dBieb is er al met de werkgroep 

Jeugd. Lysbet Hoekstra tipt het zo te brengen dat het IVN de activiteit beschikbaar stelt en dBieb 

de groepsruimte.  

Idee van een aanwezig lid is om pamfletten/affiches ook bij wijkgebouwen/wijkbesturen op te 

hangen. Ook het Natuurmuseum en Larenstein Van Hall zijn geschikte locaties voor publicaties 

activiteiten van onze afdeling. 

Als aspirant bestuurslid Rose IJsbrandy weer kan starten zal zij zich bezighouden met het 

verkennen van mogelijke samenwerking met andere organisaties binnen de gemeente. 
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Werkgroepen. 

De vogelwerkgroep: Jan Willem Verbeek vertelt dat de vogelcursus weer binnen 4 weken was 

volgeboekt. Na plaatsing affiche in de 058 app kwam er een toeloop van aanmelders. Omdat de 

roofvogelexcursie (onderdeel vogelcursus) op Ameland altijd relatief weinig cursusdeelnemers 

trok is besloten de bestemming te verplaatsen naar de waddenkust/ Lauwersmeergebied. Tip 

voor affiches/publicaties activiteiten: gebruik de huisstijl lettertype/ logo van het IVN, dit is te 

vinden op intranet. 

Tip voor de 1e zaterdag/2e zondag vogelgroep is om de bestemming van tevoren kenbaar te 

maken. De vogelcursus kan verwijzen naar deze excursies. Deze excursies hadden afgelopen 

winter veel pech met slecht weer vertelt Linda Veeman. 

 

Werkgroep Jeugd. Lysbet Hoekstra vertelt dat de kern van deze werkgroep wordt bemand door 

drie personen: Tineke, Els en Lysbet. Ze krijgen veel hulp van o.a. hun inmiddels volwassen 

kinderen en sinds kort ook door natuurgids in opleiding Jildouw. De workshops bij dBieb zitten 

eigenlijk altijd vol, 15 deelnemers. De slootjesdag is DE activiteit van het jaar met het grootste 

aantal bezoekers. Hierbij is altijd hulp van IVN leden welkom! Dit jaar wordt deze gehouden op 9 

juni. De jeugdwerkgroep oriënteert om mogelijk ook verbinding te zoeken met doelgroep tieners 

of jongvolwassenen.  

 

Werkgroep activiteiten heeft als vast onderdeel excursies met Rienk Versloot in het Leeuwarder 

bos en een tweetal excursies met natuurgids Betty Kooistra. De dagtocht naar de Marker 

Wadden was volgeboekt met veel mensen op een wachtlijst en is daarom dit jaar weer op het 

programma gezet. De lezing over vlinders was met ruim 30 personen goed bezocht. Deze 

werkgroep is er om heel diverse onderwerpen uit de natuur en duurzaamheid aan bod te laten 

komen. Esther meldt dat tips voor onderwerpen altijd welkom zijn. Uit de zaal komen o.a. tips om 

Teunis Piersma over zwaluwen te vragen en  Wankja Ferguson over insecten. Sita vertelt dat ze 

Marc Siepman, de bodemspecialist, al heeft uitgenodigd voor een lezing. 

 

Sita bedankt webbeheerder Maartje van Sluis die ook afgelopen jaar steeds weer snel en 

accuraat informatie voor de afdeling op de website heeft geplaatst. 

 

6. Rondvraag: Louise helpt herinneren om nog een nieuwe kascommissie te benoemen. Louise van 

Zeijl en Linda Veeman zijn bereidt deze taak in 2025 op zich te nemen. 

7. Na de pauze geeft John Melis een onderhoudende lezing over vleermuizen. 
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